
@hozasedáníobecního,.,.,o..,"1:,i.oo."Řitkakonanéhodne26.6.2oL7

v 16.30 hod. v zasedací místnosti oÚ Řitta

Přítomni: Mgr. Kamil Abbid - starosta obce, Marie Léblová, Josef Mudr, Hana Mašková, Ludvík
Filípek, Martin Bartůněk, lng. Karel Vašut, Radek Sňozík

Hosté: viz presenční Iistina.

Za pisovatelkou byla schvá lena : Věra Macháčková

Navržení a schváleni ověřovatelé: Martin Bartůněk, Marie Léblová

Starosta obce Mgr. Kamil Abbid přivítalvšechny přítomné a v ].6.30 hod. zahájilveřejné zasedání.

Před jednáním pan starosta navrhl rozšíření programu o ,, schválení kupnísmlouvy s panem

Sychrovským" a paní Mašková o ,,různé".

Hlasování: pro:8 hlasů proti:0 hlasů zdrželse:0 hlasů

Usnesení č.1: Zastupitelstvo schvaluje rozšíření program u.

\.,

1. Schválenísměrnic obce dle platné legislativy

2. Schválení rozpočtového opatření č. 1

3. Projednánía schválení nájemní smlouvy s p. Pospíšilem

4. Projednání a eventuálně schválení návrhu smlouvy o převodu kanalizace a vodovodu do vlastnictví
obce

5. Projednánía schváleníoprav komunikacía chodníků včetně zadání výběrového řízení

6. Projednánía schválení zadání výběrového řízenína opravu vytápěnív mateřské školce Řitka

7. Projednání a schváleníveřejnoprávnísmlouvy s městem Černošice o přechodu přestupkové komise
z obce Řitka na město Černošice

8. Projednánía schválení kupnísmlouvy s panem Sychrovským

9. Různé



Průběh veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka:

Bod 1. programu:

Jelikož bylo obci při kontrole krajským úřadem doporučeno aktualizovat směrnice obce, vytvořila p.

Vaňásková jejich novou podobu a rozšířila je o ty, které chyběly. Zastupitelé toto obdrželi

v elektronické podobě k prostudování.

Hlasování: pro: 6 hlasů proti: 0 hlasů zdržely se: 2hlasy

Zdržel se pan Mudr a paníMašková

Usnesení č.2:

Zastupitelstvo obce schvaluje směrnice obce dle platné legislativy. 
l

Bod 2 programu:

Paní Léblová seznámila zastupitele s obsahem rozpočtového opatření.

Hlasování: pro:7 hlasů proti: 0 hIasů zdrželse: 1 htasů

Zdržel se pan Mudr.

Usnesení č.3:

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č,1,

Bod 3 programu:

Zastupitelstvo bylo seznámeno s obsahem smlouvy. Jedná se o pozemky, na kterých stojíčástečně

autobusové zastávky u rybníka. Pozemky dostane obec do nájmu za symbolickou 1 Kč,

Hlasování: pro:8 hlasů proti:0 hlasů zdrželse:0 hlasů

Usnesení č. 4:

Zastupitelstvo obce schvaluje podepsání nájemnísmlouvy s p, Pospíšilem.

,,,\



Bod 4. programu:

Starost nechalkolovat návrh smlouvy ohledně převodu kanalizace a vodovodu, týkajícíse společnosti
Starstav s.r.o. Dále informovalzastupitele o průběhu kolaudace a ceně za převod, což bude 1 Kč. po

debatě ohledně přípojek, dal starosta o tomto hlasovat.

Hlasování: pro: 8 hlasy proti: 0 hlasy zdrželse: 0 hlas

Usnesení č.5:

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu se zhotovitelem o převodu na obec s tím, že přípojky zůstanou
ve vlastnictvístavebníka od hranice jeho pozemku, Obecní přípojky budou pouze do hranice jeho
pozemku k měřící šachtě.

Bod 5. programu:

Pan VaŠut informoval zastupitele o jednání, které proběhlo na stavebním úřadu v Mníšku pod Brdy se
spoleČností HVVP. Jelikož HVVP prozatím neplní stanovené povinnosti, dostalo dodatečnou lhůtu a
pokraČuje schvalovací řízení, kdy stavebníúřad vydal určité podmínky, které musíspolečnost HVVp
splnit. Obec Řitka chce, aby HVVP navrhla etapizaci výstavby komunikacía požaduje hydrologické
posouzení.

Dále starosta informoval o skutečnosti, že by rád přistoupil k opravám některých komunikací a pokusí
se na tyto opravy získat dotace. Jednalo by se především o ulice K Varadovu, Sportovní, Na návsi
(trojúhelník okolo velkého stromu), Dvorská - Řevnická v úseku Řevnická - Višňovka (zároveň obnova
příkopŮ). Do tohoto také bude patřit vybudování chodníku k zastávkám U Rybníka (zde již probíhá
stavební řízení) a chodník Bučina-Zahradní (podél hlavnísilnice)

Hlasování: pro:8 hlasů proti: 0 hlasů zdržel se: 0 hlasů

Usnesení č.6:

Zastupitelstvo obce schvaluje opravy komunikacía chodníků včetně zadání výběrového řízení.

Bod 6. programu:

Paní ředitelka informovala starostu, že topeníve školce dosáhlo již havarijního stavu. Zároveň
nechala vypracovat od několika firem cenovou nabídku na kompletnívýměnu, Starosta předpokládá,
že tato cena se vysoutěží nižší a je pouze orientační. Ve školce zůstane topeníelektrické, každopádně
nový elektrokotel by měl být již úspornější a regulovatelný,

Hlasování: pro:8 hlasů proti:0 hlasů zdržel se:0 hlasů

Usnesení č.7:

Zastupitelstvo schvaluje zadání výběrového řízení na opravu vytápěnív tvŠ Řitka.

','s



Bod 7. programu:

Starosta informoval zastupitele o jednání se starostou ČernoŠic, Že by přestuPkovou agendu obce

Řitka převzalo město černošice. Zastupite|stvo města toto schválilo. Obec Řitt<a Oy pouze městu

černošice převáděla část státního příspěvku, který v současné době dostává na výkon PřestuPkové

agendy v obci.

Hlasování: pro: 8 hlasů proti: 0 hlasů zdržel se: 0 h]asů

Usnesení č. 8:

Zastupitelstvo schvaluje uzavřeníveřejnoprávní smlouvy s městem ČernoŠice o Přechodu

přestupkové komise z obce Řitka na město Černošice.

Bod 8. programu:

starosta nechal hlasovat o schválení kupní smlouvy s p. Sychrovským, kdy jiŽ o tomto zastupitelstvo

jednalo, ale nebyl v té době zpracován znalecký odhad. Ten již vypracovaný je s odhadní cenou

15 gooKč za 44m2, po schválení smlouvy zastupitelstvem, bude tato smlouva na 15 dnívyvěŠena a

následně podepsána p. starostou.

Hlasování: pro:8 hlasů proti:0 hlasů zdržel se:0 hlasů

Usnesení č. 9:

Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy s manželi Sychrovskými na prodej Části pozemku Parc. Č.

2o7 , které bude mít nově číslo 42 o výměře 44 m2 za kupní cenu dle soudního odhadu ve výŠi 15 000

Kč.

Bod 9 programu: '":,.

pan Mudr se ohradil ohledně vyřešení sjezdu od domků spol. Starstav k panu Leitnerovi. Stavební

úřad ani dopravní odbor při kolaudaci k parametrům tohoto sjezdu nic nenamítal. Obec by chtěla

vybudovat chodník podél hlav. silnice, případná cesta pro kočárky bude tedy zajiŠtěna.

p. Slováčková chtěla informovat, kdy bude sestaven finanční a kontrolnívýbor. Zastupitelstvo jeŠtě

nemá jasno o předsedovi fin. výboru. Kontrolnívýbor bude úplný, až se schválí poslední Člen výboru.

Vše by měto být vyřešeno v dohledné době.

pan Bartůněk vznesl dotaz k p. Maškové, zda bude možné, aby Sokol zapŮjčil obci Část pozemku na

Ladech (pořádání letního kina). Paní Mašková s tímto souhlasila.

Zastupitelstvo se již několik měsíců snažilo najít nějakou shodu s Mníškem a zajistit, aby se řitecké

děti dostaly bez problémů do školy. Celá tato záležitost nebyla jednoduchá, v podstatě se nedalo



domluvit ani na obsahu smlouvy tak, aby vyhovovala oběma stranám. Mníšek ve smlouvě trval na

znění, které pro našíobec nebylo akceptovatelné. Nicméně, v pondělí26.6.2OL7 proběhla schůzka,

na které byl přítomen p. Bartůněk, p. Abbid, ředitelka školy, místostarostka Mníšku a starosta Digrín.

Na základě tohoto jednání byla vypracována nová smlouva, která je na přispěnífin. prostředkŮ

v částce 315 000 Kč. Zastupitele dostali informaci, že pokud na zasedánítuto smlouvu schválÍ,

všechny děti, které podaly odvolání, budou do školy přijaty. A tento příslib bude platit i v budoucích

letech.

Hlasování: pro:8 hlasů proti:0 hlasů zdrželse:0 hlasů

Usnesení č.10:

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavřenísmlouvy o přispěnífinančních prostředků pro ZŠ v Mníšku pod

Brdy.

PaníSlováčková požádala p, starostu, aby jejírodina byla vynechána z informacío životním jubileu

v řiteckém zpravodaji.

Paní Balíková předložila zastupitelstvu několik otázek, které jsou přílohou zápisu. K tomuto tématu

proběhla diskuze.

Paní Mašková se dotazovala ohledně příspěvků pro Sokol. Sokol žádal o 50 000 Kč, jelikož má

sokolovna v havarijním stavu okapy.Zatím obdrželi 5 000 Kč, stejně jako ostatnížadatelé.
Zastupitelstvo obce nesdílí názor, že by obec měla dotovat opravy sokolovny. Finančníprostředky by

měly být použity např. na sport vybavení, pořádáníakcí (odměny pro děti...),..., nikoliv na opravy. O

dalším postupu se bude hlasovat na některém z dalších zasedání.
\.',i

Územníplán

Prozatím chce Středočeský krajský úřad z územního plánu vyřadit výstavbu na ,,Jižních Stráních" a

bude k tomuto ještě svoláno jednání. Problém nastává v tom, že Černošice, jako pořizovatelje

zahlcen a nestíhají. Vypadá to tedy, že na Řitku by se mělo dostat až někdy po prázdninách. Je tedy

nazvážen, zda nenajmout někoho na dokončení.

paní Horsáková se dotazovala na rekcjnstrukci čističky odpadních vod. Obec zatím čeká na vyjádřenío

přidělení nebo nepřidělenídotace. Prozatím je v obci uzávěra na připojování. Obec má přislíbené i

případné financování od České spořitelny,



Na závěr jednání starosta informoval zastupitele o podpisu smlouvy se spoleČností Sattelfest s.r.o,

která byla uzavřena 23.3,2017.

Hlasování: pro: 6 hlasů proti:0 hlasů zdrže! se:2 hlasy

Zdržel se: pan Mudr, paníMašková

Usnesení č.11:

Zasťupitelé schvalují uzavíeni,,smloul7 o úplatném postoupení vlastnického právakekanallzaci,

o postoupení dalších práv a povinností spojených s vlastnictvknkana|lzace, sta o sptávě

kanahzacev ulici Pod Ptažskou, v obci Řitka", uzavřenou se společností Sattelfest s.í.o. ze dne

23. 3.201,7, stejně jako převod čásukana7tzace dle této smlouvy, za symbolickou 1 kČ.

V Řitce, dne 26, června 2OI7 Zasedání bylo ukončeno v 18:].0 hod,

Mgr. Ka

ověřovatelé:

MarieLéblová Mr'ťÚ,.r,,1

Martin Bartůněk

'.i$

Sta rosta:


